
 

Medlemsblad for Lavia København. 

NR. 1 — MARTS 2010 

LAVIA NYT 

Clic
k t

o buy N
OW!

PDF-XChange

w
w

w.tracker-software

.c
omClic

k t
o buy N

OW!
PDF-XChange

w
w

w.tracker-software
.c

om

http://www.tracker-software.com/buy-now
http://www.tracker-software.com/buy-now


E ndnu et år er gået og det 
er tid til igen at kigge til-

bage på et år i Lavia. 
 
Bestyrelsen: 
Klubben fik jo en ny kasserer i 
2009. Vi sagde tak og farvel til 
Lene, som ønskede at blive me-
nigt medlem af klubben. Vi sagt 
ordentligt farvel til hende på sid-
ste generalforsamling og pænt 
goddag til Tommy, som påtog sig 
store hverv som kasserer.  
Tommy har haft en del problemer 
med computer og regnskabspro-
gram og har kæmpet en hård 
kamp for at få regnskabet op at 
stå. Ved årets slutning ser det ud 

til at det hele er ved at komme på 
plads. 
Vi har også sagt farvel til Erling 
fra bordtennis. Han har ønsket at 
stoppe som formand for bordten-
nis. Det har ikke været muligt at 
finde en ny formand, men et lille 
team har meldt sig på banen som 
kontaktpersoner mellem bordten-
nis og resten af klubben. 
 
Velkommen i bestyrelsen til dem 
alle. 
 
Vi har i bestyrelsen lavet et lille 
udvalg, som skal snakke om, 
hvordan vi afholder vores runde 
jubilæum i 2011. Alle skal være 
velkommen til at komme med go-
de forslag. Snak med din afde-

Et  år på godt og ondt. 

AF Lykke Christensen 

Fortsættes Â 

Formandens  
beretning 
2009 
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lingsformand om det. 
Bestyrelsen har i 2009 arbejdet 
på at holde styr på administratio-
nen i klubben, så alle kunne kom-
me til at dyrke deres idrætter. Nye 
tiltag har der ikke været så mange 
af, men forslag til dette har der 
været masser af. Dog har vi igen 
fået indført klubaftner, og tre er 
det da også blevet til. Det håber vi 
meget på, at vi kan blive ved med 
disse i 2010, og at endnu flere vil 
deltage i dem. 
 
Afdelingerne: 
Der er fortsat fokus på træning og 
stævner i afdelingerne. Og vi kla-
rer os da også rigtigt godt til diver-
se stævner, FM, RM, DM osv. Det 
kan man alt sammen løbende læ-
se mere om i Lavia Nyt. 
Desværre måtte vi lukke svømme-
afdelingen sidst på året. Vi har 
gennem længere tid, faktisk tæt 
på 2 år forsøgt at finde folk, der 
ville svømme, trænere osv. til af-
delingen. Det er dog ikke lykkes og 
derfor blev vi til sidst nødt til at 
lukke afdelingen. Det er selvfølge-
lig trist, især for de få der faktisk 
gerne ville svømme, men det vir-
kede håbløst til sidst. 
 
Medlemstallet er i 2009 faldet en 
del. Dette skyldes bl.a. den lukke-
de svømmeafdeling. Det er stadig 
en meget lang og sej kamp at 

skaffe nye medlemmer. Og især 
unge medlemmer. Det er som om, 
de ikke findes derude. Dog kom-
mer der stadig nogle nye medlem-
mer til klubben. Så gør god rekla-
me for klubben derude ☺ 
 
Sidst på året havde vi en sjov ople-
velse i klubben. Vi blev kontaktet 
af komiteen bag ved kandidaturet 
til OL  i 2016 fra Chicago. De ville 
gerne sende en delegation ud til 
os og spille lidt volleyball.  

 
De skulle til byen ifm, at der skulle 
vælges ny værtsby til OL 2016. 
Det skulle være en stor hemmelig-
hed, og kun få mennesker måtte 
vide det før de ankom. Det satte 
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selvfølgelig gang i spekulationerne 
om, hvem de kom med. Vi havde 
jo hørt om de mange store navne, 
der ville komme til byen i denne 
forbindelse. Der kom ikke nogen 
kendte mennesker, men en hygge-
lig aften blev det til, og sjovt at del-
tage i var det. Som alle nok ved 
gik det ikke så godt for Chicago i 
kampen om at blive værtsby, men 
vi blev en oplevelse rigere. 

 
I 2009 havde vi 
også to afdelinger 
der havde jubilæ-
um. Det var nem-
lig i bowling og 
snooker.  

Der var mere og mindre succes 
med deres fester. Der skal trods 
alt lyde et stort tillykke herfra til de 
to afdelinger, og jeg håber de vil 
bestå i mange år endnu. 
 
Lavia Nyt: 

 
Bladet udkom 
også 4 gange i 
2009. Der er i 
2009 været 
flere end før, 
der har skrevet 
i bladet, og det 
er dejligt, at det 
går op for flere 
og flere, at de 
kan skrive i bla-

det. Søren og Benni gør en stor og 
flot indsats med bladet, og jeg sy-
nes godt, vi kan være godt tilfred-
se med resultaterne af bladene. 
Det er efterhånden blevet et sam-
lingspunkt for klubben, hvor vi kan 
fortælle hinanden, hvordan det 
går i klubben. Bliv ved med at skri-
ve og dem der ikke har prøvet det 
endnu, skal være velkommen til at 
sende noget. 
 
Fremtiden: 
Jeg har skrevet 
mange gange 
før om et sam-
arbejde, der 
var ved at 
komme i stand 
med handicapklubberne og DHIF. 
Det håber vi stadig på, at der kan 
komme. Det har ikke rigtig slået 
igennem endnu, da der ikke er no-
gen klubber, der rigtig melder sig 
til møderne. Det er ærgerligt, da 
det ville være rart at høre fra an-
dre klubber, hvordan de driver de-
res klub. 
 
Vi skal i gang med arbejdet om-
kring vores jubilæum næste år. 
Det skal vi så småt i gang med nu. 
Måske skal det være en fest, et 
jubi-stævne eller noget andet. Om 
ikke andet skal vi i gang med ar-
bejdet nu. 
 

Fortsættes Â 
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Medlems jagten er 
selvfølgelig altid i 
gang, og vi skal 
nok til at tænke på 
nye veje at gå. 
Klubaftenerne skal 
vi også have flere 
af. Dem fortsætter 
vi også i 2010. 

Der er blevet leget lidt med tanken 
om at lave et børnehold, som skal 
kunne tilbyde alle mulige former i 
idræt for børn. Det er en spæn-
dende ide, vi vil høre mere om i 
løbet af året. 
 
Ja, så ved man jo heldigvis aldrig 
hvad et nyt år kan byde på, og der-
for kommer der sikkert også flere 
ting til. 

Jeg sidder og læ-
ser årets blade 
igennem og falder 
over flere minde-
ord til tidligere 
medlemmer af 
Lavia der er gået 
bort i 2009.  
 
Æret være deres minde. 
 
Til sidst vil jeg gerne sige tak for 
endnu et år i Lavia til alle medlem-
mer, afdelingsformænd, trænere 
osv. 

 
Lykke Christensen. 
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Nu er vi godt i gang med anden halvdel af vores turnering i ØBTU 
 
Da vores hold i år består af fem spillere som omtalt i det sidste nummer. 
 
Vi har desværre ikke fået flere point samlet sammen. 
 
Men vi håber på, at det skal lykkedes i de kampe vi mangler. 
 
Lidt Statistik :      Topliste i Serie 3              Placering  i hele landet. 
 
Thomas                              Nr.  23                                      1716 
 
John                                    -     26                                      1847 
 
Jørgen                                 -     35                                      2561 
 

NYT FRA BORDTENNIS 
Brit Palmqvist

 K V U T Score P 

Ballerup 5  15 10 3 2 95-55 23 

Kildeskoven 4 15 9 3 3 100-50 21 

Brønshøj 8 14 9 3 3 89-51 20 

Fredensborg 1 15 9 2 4 93-57 20 

Helsingør 5 14 8 2 4 91-49 18 

Kbh. BTK 11 14 6 5 3 77-63 17 

Gladsaxe 4 15 6 1 8 73-77 13 

Herlev 5 15 3 4 8 60-90 10 

Lavia 1 14 1 1 12 37-103 3 

Smørum 2 15 0 1 14 15-135 1 
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Erling                                  -     37                                      2768 
 
Morten                                 -    48                                       3178 
 
 
I næste nummer kommer resten af sæsonens forløb. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 
Klubmesterskabet starter mandag 15. marts 2010 kl. 19.00 

  
Pokalturneringen  starter mandag 29. marts 2010 kl. 19.00 
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D er er skabt internt opgør i 
bowling på turnerings-

plan! 
 

Drengene og pigerne spiller jo som 
nævnt tidligere mod hinanden og 
med to runder igen, står de helt li-
ge. Dog har pigerne et lille for-
spring på keglerne, men desværre 
ikke nok til at de kan være sikre på 
sejr, hvis det ender uafgjort. 
 

Vores stående hold har formindsket 
deres forspring til nr. 2 i deres ræk-
ke og ligger nu kun et point foran, 
men er dog stadig nr. 1. 
 

 Dette skyldes at vi var nød til at 
aflyse vores tur til Næstved den 30. 
januar. Snevejret havde taget sin 
magt, og jeg skønnede, at det ikke 
var det værd at udsætte os selv for. 
Det var der så 13 andre hold der 
også gjorde, så vi fik lov at spille 
vores resultater til den efterfølgen-
de træning. Det betød at vores stå-
ende hold ikke kunne stille fuldtal-

lig op. De fik 
heldigvis ik-
ke den for-
ventede sid-
steplads, da 
det var sam-
me tilfælde for en af modstanderne. 
Næste gang i Maribo får de samme 
problem med at stille hold, men de 
tager det med oprejst pande. 
 

På hjemmebane er vi også godt i 
gang med vores årlige interne op-
gør, nemlig klubmesterskabet. 
Det bliver så spændende i år, da vi 
jo er en del flere, som kan dyste om 
pokalen på rampe. For de stående 
er det mere spændende, om Conni 
slår Stewart i år. 
 

Jeg vil i den forbindelse ønske alle 
i bowling held og lykke med klub-
mesterskabet. 
 
Næste gang kommer det endelige 
resultat af håneretten….. go tøser 
go tøser ;o) 
 

Internt opgør i 
bowling 

Helle Broberg, formand bowling 
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Fortsættes Â 

Lavia København 

Budgetforslag 2010 
side 1 

Tekst Indtægter: Udgifter:   

Kontingent uder 25 år 10.500    

Kontingent over 25 år 42.000    

Kontingent over 25 år handi 56.000    

Kontingent passiv 3.850    

Kontingent i alt 112.350    

bladtilskud 4.390    

FOS tilskud 97.720    

Lavia-Nyt 12.000    

Indtægter i alt 226.460    

     

Fællesudgifter:     

Kontorartikler  3000   

Kontorinventar  3000   

Porto  1100   

Møder  4000   

Gebyr bank  2000   

Adminstration  12175   

Kursus  2000   

Kontingent unioner  1000   

Hjemmeside  4000   

Lavia-Nyt  5200   

Generalforsamling  1600   

Retur FOS  18000   

Forsikring  4500   

Fællesudgifter i alt  61575   
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Lavia København  Budgetforslag 2010 side 2 

Fortsættes Â 

  
Afdelinger    
Egen bet.stævner 20.125   

Stævner  80.500  
Møder/afslutninger  11.500  
Adminstration  15.700  

Halleje og skabsleje  15.750  
Materiale/præmier  23.550  
Kontingent spec.forbund  16.200  
Lønnet træner  30.000  
Ulønnet træner  24.450  
Træner stævner  3.000  
Gaver  4.000  
Ny spilletøj  3.000  
Adelinger i alt 20.125 227.650  

    
I alt 246.585 289.225  
Underskud 42.640   
Balance 289.225 289.225  
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Lavia København  Budgetforslag 2010 side 3 
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Er der liv i universet?  
Er der liv i klubben? 

 
To store spørgsmål, der optager os alle. 

 
Jorden kalder alle med lyst til social og sportslig fritid! 

 
Findes der et sted med mulighed for at mødes i cyberspace? 

 
Ja! 
 

www.laviakbh.dk 

Lad os mødes på hjemmesiden. 
 

Se, hvad der foregår i de andre idrætsafdelinger. 
Fortæl om jeres sidste bedrifter. 

Send sjove billeder. 
Download Lavia-Nyt 

 
Er du forarget, engageret eller ved du noget -  brug tema-

siden! 
 

Send jeres indlæg, billeder eller temaer til  
 

bennik@vip.cybercity.dk 
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Vel mødt i 

2010  

Lykke Christensen, formand 

Endnu et nytår er blevet fejret og 
2010 er kommet til os. 
Alle afdelinger er kommet i gang 
med deres aktiviteter, og der trænes 
på livet løs. 

Bestyrelsen har allerede afholdt 2 
bestyrelsesmøder. Der er altid 
travlhed på denne tid af året, fordi 
det gamle år skal afsluttes. 

Tommy har haft en del problemer 
med det modul, der bruges til at 
sende opkrævninger til medlems-
kontingenter ud og som administre-
rer vores medlems database.  Det 
har han brugt rigtigt lang tid på at 
rette op på og er ved at være det 
igennem nu. Det har også gjort at 
kontingentopkrævningerne har væ-
ret forsinket, men de nyeste skulle 
være ude nu.  
Hvis du endnu ikke har fået en op-
krævning for det første halvår af 
2010, så ring eller skriv til Tommy. 
Så retter han op på det. Hvis du har 
meldt dig ud og alligevel har fået 
en opkrævning, så beklager jeg det-
te. Du må så også meget gerne kon-
takte en af os, så får vi rettet dette. 
 
Lokaler for sæso-
nen 2010/2011 er 
søgt, og nu venter 
vi bare på svar. 
Der skulle ikke 
være nogen pro-

Fortsættes Â 
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blemer, da vi jo er flittige brugere 
af vores lokaletid. Spørgsmål om 
tider kan du rette til din afdelings-
formand eller til mig. 
 
Når nu vi er ved afdelinger, har vi 
jo måttet lukke svømmeafdelingen. 
Der mødte ikke mange medlemmer 

op, vi kunne ikke skaffe trænere, 
og en afdelingsformand manglede 
vi også.  
Vi har forsøgt at holde liv i afdelin-
gen i 2 år nu, men det har ikke væ-
ret muligt.  
Vi kunne ikke 
forsvare at holde 
afdelingen åben 
mere.  
Alle i afdelingen 
har fået besked 
om dette. 
 
Husk vores generalforsamling lige 
om hjørnet og husk at møde op. 
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INDMELDELSESBLANKET 

 

LAVIA København 
- idrætsforeningen for handicappede  

 
 
Undertegnede ønsker pr. ____________ at indmelde mig i 
 
foreningens________________________ afdeling som AKTIV 
 
Navn:___________________________________________ 
 
Adresse:_________________________________________ 
 
Post nr. og by: ____________________________________ 
 
Fødselsdato: ___________ Handicap: __________________ 
 
Telefon: ____________________ Mobil: ________________ 

 
Kontingent pr. halvår kr. 350 som AKTIV over 18 år. 
Under 18 år pr. halvår kr. 175 som AKTIV 
Passivt medlemskab koster kr. 175 pr. år 

 
Sæt kryds ud for det ønskede medlemskab 
 
Har fået udleveret foreningens love   ja    nej 
 
Ønsker at få tilsendt bladet Handicapidræt   ja    nej 
 
Denne blanket klippes ud og sendes til kasserer Tommy 
Skotte Larsen, Sydhavnsgade 8, st. th.2450 SV 

 
77 89 70 72        30 49 98 17  
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NAVNE OG ADRESSER  

 
Formand 
Lykke Christensen  
Smørumvej 86, 1. tv 
2700 Brønshøj 
26 70 06 38  
lyks@webspeed.dk 
 
Næstformand/sekretær 
Mona Nielsen 
Kanslersgade 14, 2. th 
2100 Ø 
35 42 78 38; m. 28 56 00 13 
mnie@live.dk 
 
Kasserer 
Tommy Skotte Larsen 
Sydhavnsgade 8, st. th. 
2450 SV 
77 89 70 72; m. 30 49 91 98 
toskla@frederiksholm.net 
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Hans Hansson 
H.P. Olsens Vænge 8 
2630 Tåstrup 
43 99 32 13 
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Helle Broberg 
Store Krog 40 
2300 S 
32 50 13 41 m: 22 35 60 02 
broberg4@hotmail.com 
 
Suppleant 
Kjeld V. Andersen 
Højlær 30, st tv 
2605 Brøndby 
36 48 13 61 m: 26 19 13 61 
kjeldvandersen@yahoo.dk  
 
 
 

 
Badminton: 
Mona Nielsen  
35 42 78 38; m. 28 56 00 13 
mnie@live.dk 
 

Bordtennis: 
Brit Palmqvist 
35 81 67 65  
britpalmqvist@live.dk 
 
Bowling: 
Helle Broberg 
32 50 13 41; m. 22 35 60 02 
broberg4@hotmail.com  
 

Bueskydning: 
Hans Hansson  
43 99 32 13 
 

Fodbold: 
Frank Johannessen  
29 47 27 82  
FJOHANNESS@bksv.com 
 

Snooker: 
Birgit Andersen 
35 83 98 38; m. 23 73 73 81 
 

Svømning: 
Jens Mikkelsen 
38 71 98 17; m. 29 37 24 63 
mie.mikkel@gmail.com  
 

Varmtvandssvømning: 
Mona Nielsen  
35 42 78 38; m. 28  56 00 13 
mnie@live.dk 
 

Siddende volleyball: 
Søren Sørensen  
36 17 96 67; m. 22 64 46 81 
lindebugten@pbhome.dk  

BESTYRELSEN  AFDELINGERNE  
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Det danske hold til  
De Paralympiske Vinter-
lege er sat 
Efter en fornem sæsonindsats blandt de danske vintersportsatleter er 
holdet til De Paralympiske Vinterlege i Vancouver i marts nu sat. Der 
bliver dansk deltagelse i de nordiske discipliner langrend og skiskyd-
ning, men desværre glippede deltagelsen i de alpine konkurrencer. 
 
Dansk Handicap Idræts-Forbund traf i går beslutning om ikke at gøre brug 
af de to nationspladser, som IPC – handicapidrættens IOC – havde tildelt 
Danmark i alpint skiløb. Den ene plads var tiltænkt det bedste danske 
kort, synshandicappede Peter Sidorenco, som ulykkeligvis brækkede be-
net under træning i forbindelse med en konkurrence i Frankrig i januar, 
medens Ulrik Nyvold, kørestolsbruger, var tiltænkt den anden plads. 
 
Ulrik Nyvold slap imidlertid ikke igennem nåleøjet.  
– Vi havde et stort ønske om en dansk PL-deltagelse på alpinsiden, hvilket 
ville være gavnligt for den satsning og det fremtidige potentiale, der er 
blandt vore talentfulde alpin-atleter. Men vi må også være realistiske og 
konstatere, at der mangler yderligere stabilitet og niveau hos Ulrik Nyvold 
til at kunne deltage i et PL, som er på allerhøjeste internationale niveau, 
udtaler elitechef i DHIF og chef de mission ved De Paralympiske Vinter-
lege, Michael Møllgaard Nielsen. 
  
Og dermed kom det danske hold til PL på plads. 
  
Danmark sender to atleter af sted i skidisciplinerne langrend og skiskyd-
ning. Marianne Maibøll er den ene, og hun ser frem til konkurrencerne i 
Canada: 
• Jeg har trænet benhårdt på at kvalificere mig til Vinter-PL, så det er 

virkelig en drøm der går i opfyldelse, at det er lykkedes.  
Konkurrenterne er barske, men jeg vil gøre mit ypperste for at vise, at selv 
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om Danmark traditionelt ikke er en skination, kan vi godt gøre os gælden-
de internationalt.    
  
Danmark får base i Whistler, som ligger 117 km fra Vancouver. 
 
Det danske hold 
• Anne-Mette Bredahl og Monica Berglund (guide) Synshandicappe-
de Anne-Mette Bredahl stiller op i langrend og skiskydning sammen med 
sin guide, norske Monica Berglund. Parret har klaret de internationale og 
nationale krav via deres World Cup-resultater. Det er Anne-Mettes femte 
PL – hun har tidligere vundet medaljer ved PL i 1994 og 1998. 
• Marianne Maibøll Marianne Maibøll, der er kørestolsbruger, deltager 
i langrend og har ligeledes klaret de internationale og nationale krav via 
sine resultater ved World Cup i Norge i december 2009. Det er Mariannes 
første Vinter-PL. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kilde: paralympic.dk  
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Kære læser 
 
Efter OL kommer Pa-
ralympics. Det ligger 
altid fast. 
Således også denne 
gang. 
 
De Paralympiske Vin-
terlege afholdes i da-
gene 12.-21. marts 
2010 i Vancouver og 
det nærliggende ski-
sportssted Whistler. 
Legene er sammen 
med De Paralympiske 
Lege det største og 
mest prestigefyldte 
eliteidrætsstævne for 
handicappede idræts-
udøvere. Legene er 
for fysisk handicappe-
de og synshandicap-
pede – f.eks. ampute-
rede, kørestolsbruge-
re, spastikere og blin-
de. De første Para-

lympiske Vinterlege 
fandt sted i Örnsköld-
svik, Sverige, i 1976. 
  
Det forventes, at om-
kring 600 atleter vil 
konkurrere i fem 
idrætsgrene ved De Pa-
ralympiske Vinterlege 
2010 i Vancouver. De 
fem idrætsgrene er al-
pinski, langrend, biath-
lon (skiskydning), køre-
stolscurling og kælk-
hockey. 
  
Læs mere på 
www.paralympic.dk og 
www.vancouver2010.c
om/paralympic-games   
 
Kilde: paralympic.dk 
 
 
Rigtig god fornøjelse 
 
Søren 

Lavia - Nyt 
 
udgives af  
Lavia, København. 
Idrætsforening for handi-
kappede. 
 
Redaktion 
 
Søren Sørensen (ansv.)  
Benni Hansen 
 
Forside 
 
Collage (Søren Søren-
sen) 
 
Annonceekspedition 
 
Søballevej 2 D, Veng 
8660 Skanderborg 
Tlf. 86 95 05 92 
 
Tryk 
 
FL Tryk 
 
Stof til Lavia - Nyt 
 
Søren Sørensen  
Lindebugten 70 
2500 Valby 
Tlf. 36 17 96 67 
Mobil: 22 64 46 81 
E-mail:  
lindebugten@pbhome.dk 
 
Næste nummer udkom-
mer medio juli 2010. 
 
Deadline for indlevering 
af stof er d. 11.6.2010 
 
Manuskripter bedes 
fremsendt via e-mail. 
Vedhæftede filer i 
Word-format. 
 
Hvis det ikke er muligt, 
da helst på en CD med 
vedlagt udskrift. 
 
Hvis du ikke råder over 
en PC, så ring til mig. 
 
Artikler i Lavia-Nyt dæk-
ker ikke nødvendigvis 
redaktionens eller Lavia 
Københavns synspunk-
ter. 
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Lavia København Regnskab 2009  nøgletal 

        
      

      
      

      

      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      

      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
      
     
      

      
      
      
      
      

 

Kontingent    96.770,00   
Diverse tilskud    133.460,08   

       
Indtægter i alt    230.230,08   

       
Fællesudgifter ialt   44.004,22   

       
Bordtennis   7.040,20    
Bowling   20.580,33    
Bueskydning   23.306,05    
Fodbold   6.050,00    
Snooker   20.856,25    
Svømning   3.721,00    
Volleyball   42.867,99    
V.V.Svømning   29.932,00    
Afdelinger ialt    154.353,82   

       
Udgifter i alt    198.358,04   

       
Resultat       31.872,04   
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Lån kameraet og tag nogle billeder fra en træningsaften 
eller en turnering. 
 

Har du et indlæg eller en god ide, så kontakt os  
 

 
ring   

 
send en mail 

 
send et brev 

 
 

 

Eller kontakt os tirsdag ml. 18 og 20  
i Grøndalscentret, Hal K. 

 
 

Det er bare om at komme i gang  
- din dovne hund! 

Benni 
32 59 44 49 
bennik@vip.cybercity.dk 

Søren  
36 17 96 67  

lindebugten@pbhome.dk  
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Det første år 

Hvis man tager et kig på kalende-
ren, ja så er der gået et år, siden jeg 
indtrådte på posten som kasserer, 
og det har bestemt været et interes-
sant og spændende år, men også et 
år med nogle store udfordringer…. 

Som alle nok kan 
kunne huske tog 
det banken uvist, 
årsager hele tre 
måneder at over-
drage diverse til 
mig efter den af-
gående kasserer 
”Lene”.  

Det medførte des-

værre at jeg kom rigtig sent i gang 
med ”jobbet”, til stor utilfredshed 
for mange. Da jeg jo også har en 
anden dagligdag, fast job, osv. kun-
ne jeg ikke indhente det tabte lige 
med det samme, hvilket jeg selvføl-
gelig kun kan beklage. 

 Siden har jeg knoklet med det 
regnskabsprogram, vi 
har brugt i klubben i 
mange år. Jeg og pro-
ducenten troede i 
lang tid, at det var 
min computer, den 
var gal med. Jeg var 
blandt andet ude for, 
at hele medlemsdelen 
gik ned, og måtte 

Et år med udfordringer 
AF Tommy Skotte Larsen 

 

Fortsættes Â 
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genoprettes på ny, for 
at jeg kunne sende op-
krævninger på kontin-
gent ud. Desuden viste 
det sig, at kommunika-
tionen mellem PBS og 
vores program var meget mangel-
fuld. Det betyder blandt andet, at 
hvis du er en af dem, der endnu ikke 
har modtaget en opkrævning på 
kontingent, så kommer den med po-
sten i nærmeste fremtid. 

Så kom tiden hvor jeg skulle lave 
årsafslutningen, da det var nyt for 
mig i denne forening, valgte Lene 
og jeg at hygge os sammen med det. 

Desværre svigtede programmet end-
nu en gang, men heldigvis har jeg så 

megen kendskab til 
IT, at det lykkedes det 
mig at få udskrevet 
alt, der skal bruges til 
revisionen og i mit 
arbejde omkring 2009. 

Da det er uholdbart og utilfredsstil-
lende for alle, ikke mindst mig som 
kasserer, valgte jeg at bruge denne 
weekend, med tilhørende nætter til 
at lave en datebase, som fremover 
kan styre regnskabet og medlemsda-
tabassen. Den er opbygget, så den 
passer til den måde klubben er op-
bygget på i dag og fungerer på en 
sådan måde, at vi alle sammen hur-
tigt og let kan få de oplysninger, vi 
har brug for. 

I den forbindelse har jeg lavet en 
række tiltag, som gerne skulle med-
føre, at det regnskabsmæssige frem-
over skal køre fejlfrit. 

Blandt tiltagene er:  

Dueslag til bilag, så alle afde-
linger bliver ensartet i deres 
kontering, så det bliver let-
tere at gennemskue Lavias 
økonomi, derved lettere at 
budgettere m.m.  

Fortsættes Â 
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Datoer på hvornår Dueslag/
bilag skal afleveres, således 
at vi/jeg på bestemte datoer, 
(en gang i kvartalet), har 
fuldt overblik over økono-
mien og dermed lettere kan 
gribe ind over forandringer. 

 

Da det har stor betydning for hele 
foreningens regnskab, tilskud osv., 
at vores medlemslister er fuldt op-
dateret i forhold til aktive medlem-
mer, bedes I inden udgangen af fe-
bruar måned sende lister til mig med 
medlemmernes:  

• Navn 
• Adresse 
• E-mail 
• Mobil/fast net nummer 

Jeg vil gerne opfordre alle til at ind-
sende deres e-mail adresser, idet vi 
på den måde kan styrke, udvikle og 
opdatere kommunikation og infor-
mationsniveauet langt bedre og hur-

tigere, end det er tilfældet via almin-
delig post. 

Jeg vil gøre opmærksom på, at al 
arbejde med regnskab, budgetter og 
lign. så vidt muligt laves i weeken-
den og enkelte onsdage.  

Jeg træffes bedst efter kl. 15.00, og 
er jeg ikke lige på nettet eller ved 
telefonen, bedes du venligst lægge 
en besked, så jeg kan ringe eller 
skrive tilbage. 

Mere uddybende vedr. regnskab og  
budget  kommer jeg ind op i en se-
nere udgave af bladet. 

 

Jeg ser frem til og glæder 
mig til et godt, positivt og 
konstruktivt samarbejde 
fremover. 
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